
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 9. marts 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 5 

 

 

 

 

Mødeleder: Mikkel 

Fraværende:  

Afbud: Ella , Preben, Robert, Simon B 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

Tids- 
punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.35 

 

Referat 
 
Referat godkendt via mail-procedure.  
Ok til dagsorden. 
 

 

  Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 
Vakant   Forældrerep. 
Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  
Vakant   Forældresupp. 
Vakant   Forældresupp. 
Christian Holm Donatzky   Byråds rep. 
Vakant   Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Lili Nyegaard Faber  Elevrep.           
Ella Sømod AC  Elevrep. 
Madeline Brasch-Andersen  Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Preben Meyer   Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



17.35- 
17.50 

 
 
Referat 

På UTH (fælles elevråd på tværs af skoler i kommunen) Er der drøftet brugen af 
UTHs midler til brug for aktiviteter og en demokratifestival. 
Skolegård og udeområder for de store elever. Elever fra elevrådet er med i 
arbejdsgruppe. 
Plan om at finde nye repræsentanter fra vores elevråd til bestyrelsen før 
sommerferien (Lili og Madeline går ud af 9. klasse) 
 
 

 Overvej om 
der er noget 
særligt, vi vil 

spørge 
eleverne om! 

 

 Bestyrelsens principper (D)    

17.50- 
18.20 

Oplæg fra arbejdsgruppen vedr. princip for trivsel og dannelse. 
Er der nogle konkrete spørgsmål/dilemmaer, som er relevante at tage med til 
kontaktforældrene på mødet den 6. april? 
 
Referat 

Nyt princip – indledende drøftelse i arbejdsgruppen 
Overordnet udkast i stikordsform udleveret. Bygget over skabelon brugt i de andre 
principper. 
Udvalget har haft en debat om det fungerer med dannelse og trivsel i samme princip 
– fælles konklusion på mødet var, at det er helt ok. 

Mikkel gennemgik udkastet.  
Tanken er, at dette princip skal være tema på kontaktforældremødet d. 6. april 
Forslag om at til kontaktforældremødet, skal der måske udvælges to til tre punkter 
der tages debat om. I stedet for hele ”listen” 
Input om Fællesskabet – på tværs – af klasser (og årgange) er vigtige at tydeliggøre 

i princippet. Det har en forebyggende effekt. 
 
 
 

Til 
mødet 

 SI 
Simon 
Mikkel 
Preben 

 Ny 0. årgang (O)    

18.20- 
18.25 

Mini-SFO 1. maj 
SIL klasse 
 
Referat 
40 børn til nye 0. årgang 

Ny SIL klasse på en af de to klasser på 0. årgang. SIL-klasse – særligt inkluderende 
læringsmiljø – en ekstra pædagog i en klasse. 

  SI 



Nu 3 SIL-klasser på skolen. Lærere tager gode metoder fra SIL-klasserne med ud i 
andre klasser.  
 

 Kvalitetsrapport    

18.25- 
18.50 
 

Høring om kvalitetsrapport 20-21 
 
Referat 
Simon orienterede om A-meds kommentarer; Bemærkninger fra A-med vedr. 
evaluering af innovation og entreprenørskab ikke kun skal være med udgangspunkt 
i niveauet i HD-faget. 
Ellers tog A-med den til efterretning. 
 
Kommentarer fra bestyrelsen: 
Kort om bogstavprøve – taget på et andet niveau. Det giver forståelse-udfordringer  
Forslag om kort note om, at tallene ikke er sammenlignelige. 
OBS på at det kan være vigtigt at måle på innovation mm. og ikke kun fagene. 
Uheldigt omkring de testresultater der er ”bortkommet” 

 
 
 
 

X 
Er 
sendt 

 SI 

 SB valg (B)    

18.50- 
19.00 

Mulige kandidater? 
 
På valg: 
Kasper 
Ann Christin 
Mikkel 
+ 2 supp. 
 
Møde med kontaktforældre onsdag den 6. april 

Valgmøde 26. april 
 
Referat 
Vi har brug for mindst en kandidat + 2 supp, da Mikkel og AC  genopstiller. 
De eksterne to medlemmer skal udpeges af den nye bestyelse – vil de nuværende 

peges på? 
Beslutning: vi går tilbage til at forældre i bestyrelsen vælges for 4 år. Dette skal 
meddeles / cleares med centeret (Simon Svenstrup) 

  Mikkel 
SI 



 
 

 LEAPS (O)    

19.00- 
19.15 

Plan for skoleomlægning i overskrifter 
 
Referat 
Kort gennemgang af de 5 år i LEAPS-projektet og ”år 1” i LEAPS 

 
Spørgsmål om kursus til nyansatlærere 
Spørgsmål om eksamener.  
 

x  Mikkel 

 Økonomi (D)    

19.15- 
19.25 

Regnskab 2021: 

Afventer endelig opgørlese 

 

Budget 2022: 

Ingen ændringer 

Beslutninger vedr. ansættelser ifm. fagfordeling og segregerede elever kan have 

indflydelse på budgettet. 

 
Referat 

Simons orienterienterede om budget og regnskab. Ingen kommentarer fra 

bestyrelsen.  

 

 
 
 
 
 
 

 SI 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.25- 
19.35 

 
Referat 
Ansættelse – af ny pædagog til PUK – efter periode hvor det har været svært at 
rekruttere. 
Der skal 1 maj tages imod nye børn i PUK. Ligesom ”vi får nye børn i ”mini-SFOen”. 

 
 
 

  Anne 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.35- 
19.45 

 Skolestruktur 
Tema nærhed – proces i gang, som udgangspunkt ikke de store ændringer i 
sigte for Hornbæk. Simon er dog med i arbejdsgruppe. Christian oplyste at 

  SI 



der pt ikke er truffet en politisk beslutning om udarbejdelse af et 
kommisorium. 

 Ansættelser – Puk - SFO 

 Byggesager: SFO overdækning, Legepladspulje, Snittehus Puk 
 Ukrainske flygtninge- vi afventer lov og plan fra kommunen, men vi har haft 

et par henvendelser, og vi vil indtil planen er på plads, kunen invitere de 
ukrainske flygtninge ”på besøg”. 

 
 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 
19.50 

 
Referat 
Intet nyt 
 

  Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 
19.55 

 
Referat 

Iværksætteri og økonomi. Forslag til at tage ind i projekter 
Indkaldelse til kontaktforældremøde snarest (Mikkel og Simon) 
 

  SI 

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 
20.00 

 
Referat 
Intet. 
 
Til et kommende møde: 
Digital dannelse  / retningslinjer computer / skærm 
 

  SI 

Kommende møder:10/5 

 


